
Hilversumse BOA's een wapenstok? 
 
Op 1 januari zagen we op de NOS een item waarin de Hilversumse BOA Ismael aangeeft dat hij graag 
een wapenstok bij zich zou dragen. https://nos.nl/video/2265849-boa-ismail-mist-een-
wapenstok.html Daarmee rijst natuurlijk de vraag. Waarom vraagt hij daarom? Is er reden, in 
Hilversum, om hiertoe over te gaan? Zijn er incidenten geweest die maken dat hij dit zegt? 
 
Het is op dit moment zo geregeld dat gemeenten bepalen welke geweldsmiddelen boa’s mogen 
inzetten. Zo kan het voorkomen dat handhavers in de ene gemeente alleen handboeien op zak 
hebben, terwijl elders in het land ze standaard een wapenstok bij zich dragen. Afspraken hierover 
worden door de gemeente met het ministerie gemaakt. Wij lezen hierover: ''Dienst Justis, een 
taakorganisatie van het ministerie van Justitie en Veiligheid, kent de bevoegdheden en eventuele 
geweldsmiddelen toe, als de boa-werkgever de noodzaak hiervoor heeft aangetoond en de BOA 
bekwaam en betrouwbaar is.'' Bron: https://hetccv.nl/onderwerpen/buitengewoon-
opsporingsambtenaar/wet-en-regelgeving/  
 
De politie heeft hier een redelijk duidelijk standpunt zo lijkt het: "De politie ziet er niets in om alle 
boa's te bewapenen. 'Het geweldsmonopolie hoort bij de politie. Het is een onderscheidend criterium 
in de samenwerking met onze partners. Dat is een principieel standpunt waar wij aan hechten', aldus 
korpschef Erik Akerboom.'' Bron: https://www.binnenlandsbestuur.nl/bestuur-en-
organisatie/nieuws/politie-wil-geen-bewapende-boa-s.9603285.lynkx  
 
Kennelijk leef de vraag om bewapening bij de Hilversumse BOA’s ook. Getuige het interview met 
Ismael. Maar waarom? Voelen zij zich onveilig? Moeten zij alleen de straat op? Zijn er incidenten die 
maken dat ze de raag gerechtvaardigd vinden?  
 
De SP wil  graag weten welke positie de gemeente Hilversum inneemt inzake het beleid rondom 
BOA's en bewapenen. Onze BOA’s moeten zo veilig mogelijk hun werk kunnen doen. Anderszijds is 
de vraag te rechtvaardigen of bewapenen de oplossing is. Daarom de volgende vragen. 
 

1. Heeft Hilversum BOA’s die bevoegdheden hebben met betrekking tot geweldsmiddelen? Zo 
ja welke? En hoeveel BOA’s en in welke domeinen betreft dit? 

2. Incidenten 
a. Hoeveel incidenten zijn er in 2017 en 2018 geweest?  
b. Wat was de aard van die incidenten?  
c. In welk domein, en hoeveel, vond het incident plaats? 
d. Worden incidenten tegen BOA’s geregistreerd?  
e. Worden incidenten met BOA’s geëvalueerd?  
f. Welke acties heeft de gemeente ondernomen naar aanleiding van(evaluaties) 

incidenten? 
g. Doet de gemeente aangifte van geweld tegen BOA’s?  
h. Is er nazorg beleid voor BOA’s die te maken krijgen met incidenten? 

3. Wat is het staand beleid en beleidsregels van de gemeente Hilversum met betrekking tot het 
dragen/gebruiken van geweldsmiddelen? Kunnen wij dit ontvangen? 
 

4. Ziet het college noodzaak om Hilversumse BOA’s uit te rusten met geweldsmiddelen? Het 
beleid aan te passen/te wijzigen? 

 
5. Als het college noodzaak ziet om BOA’s meer geweldsmiddelen te geven. 

a. Op basis van welke analyse wordt de noodzaak aangetoond? 
b. Voor hoeveel BOA’s en op welke domeinen zou dit dan van toepassing zijn? 
c. Wordt het beleid en de beleidsregels aangepast? 
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